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Mimo zamieszania, robimy swoje 

Szansa na rozwój, czy pierwszy rozbiór 
powiatu wołomińskiego?

Moja Gazeta Regionalna: 
Panie Starosto, czuje się Pan 
przyspawany do stołka? To 
taka aluzja do wydarzeń z 
ostatniej sesji rady powiatu, 
na której radni PiS i zwo-
lennicy metropolii wręczyli 
kilku wieloletnim samorzą-
dowcom, w tym Panu, meta-
lowe piłki do odcięcia się od 
stołków. 
Wicestarosta Adam Łossan: 
Absolutnie nie czuję się przy-
spawany, dlatego że ja w sa-
morządzie działam od dość 
dawna i pełniłem przez te lata 
różne funkcje. Jedne z nich 
pełniłem dłużej, inne krócej, 
ale te zmiany i ta różnorod-

ność nie pozwoliły na przy-
wiązywanie się do stanowisk. 
Mam świadomość, że żadna 
funkcja nie jest nam dana na 
zawsze, dożywotnio, dlatego 
wolę skupić się na pracy, aby 
ten czas wykorzystać jak naj-
lepiej. Dziwią mnie takie za-
rzuty wypowiadane publicz-
nie przez kogoś, kto też został 
odspawany od stołka burmi-
strza Wołomina w 2014 roku 
wolą mieszkańców. A plano-
wany projekt „ustawy Sasina” 
odspawa tego pana także od 
bycia radnym powiatowym 
i  pewnie z tego powodu te 
frustracje…

Zdaniem trzynastu rad-
nych – autorów stanowiska 
i wnioskodawców uchwały, 
prace nad projektem ustawy 
zmieniającej ustrój kilkudzie-

Metropolia ma sens, ale powinien to być dobrowolny 
związek niezależnych miast i gmin – mówi wicestarosta 
wołomiński Adam Łossan. 

(dokończenie na str. 3) Adam Łossan, wicestarosta wołomiński

Na sesji w dniu 13 lutego podjęte zostało Stanowisko Rady Powiatu Wołomińskiego w sprawie poselskiego projektu ustawy 
o ustroju miasta stołecznego Warszawy. Uchwała, której załącznikiem jest stanowisko, stanowi, że Rada Powiatu Wołomińskiego 
negatywnie ocenia poselski projekt ustawy o ustroju miasta stołecznego Warszawy i zdecydowanie sprzeciwia się jej wprowadze-
niu w zaproponowanej formie i trybie. W związku z tym apeluje o wycofanie tego projektu z dalszych prac legislacyjnych i roz-
poczęcie dialogu i konsultacji społecznych w celu przygotowania projektu ustawy regulującej funkcjonowanie warszawskiego 
obszaru metropolitalnego.

sięciu jednostek samorządu 
terytorialnego powinny być 
poprzedzone konsultacjami 
społecznymi. W stanowi-
sku czytamy: „Przedstawio-
ny projekt uchwały zniszczy 
społeczeństwo obywatelskie, 
aktywność społeczną i wywo-
ła w mieszkańcach lokalnych 
wspólnot samorządowych po-

czucie braku wpływu zwłasz-
cza na kształtowanie prze-
strzeni lokalnej. Rada Powiatu 
Wołomińskiego zdecydowanie 
przeciwstawia się dzieleniu 
powiatu i włączeniu tylko wy-
branych gmin do planowane-
go obszaru metropolitalnego. 
Rada Powiatu uważa za celowe 
utworzenie warszawskiego ob-

szaru metropolitalnego, jako 
obligatoryjnego związku gmin 
i powiatów, celem wspólnej 
realizacji zadań publicznych, 
przekraczających kompetencje 
obecnych jednostek samorzą-
du terytorialnego, jednakże 
przy poszanowaniu ich od-
rębności i samorządności”.

(dokończenie na str. 4)
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Reforma Służby Zdrowia – szansa dla 
Szpitala Powiatowego w Wołominie

Zapraszam do mojego Biura Poselskiego: 
Ząbki ul. Wojska Polskiego 1 lok. 107, 

po uprzednim umówieniu telefonicznym pod nr tel. 731 970 077.

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

„Parkuj i Jedź” w Kobyłce
13 lutego był wyjątkowo 

udanym dniem dla miasta 
Kobyłka, gdyż w wyniku pod-
pisanej umowy przez burmi-
strza Roberta Roguskiego z 
Samorządem Województwa 
Mazowieckiego do budżetu 
trafi kwota niespełna 6 mi-
lionów złotych dofinansowa-
nia na realizację inwestycji w 
systemie „Parkuj i Jedź”. Jest 
to doskonała informacja dla 
wszystkich, którzy dotych-
czas korzystali z komunikacji 
publicznej i jednocześnie po-
ruszali się po mieście autem. 
Realizacja systemu „Parkuj i 
Jedź” jest przede wszystkim 
bardzo dużym usprawnie-
niem dla mieszkańców, a 
także zmniejszeniem natę-
żenia ruchu i emisji spalin w 

mieście. Od wielu lat takie 
rozwiązania funkcjonują w 
miastach europejskich i są 
jednym z najlepiej ocenia-
nych przez Europejczyków. 
Władze Kobyłki w trosce o 
sprawniejszą komunikację dla 
mieszkańców systematycznie 
zabiegały o włączenie miasta 
do systemu i lepsze połącze-
nie ze stolicą.

W trakcie realizacji inwe-
stycji powstanie funkcjonal-
ny parking po obu stronach 
stacji PKP Kobyłka Ossów 
(część) A B, z 216 miejscami 
postojowymi dla samocho-
dów, w tym miejsca dla osób 
niepełnosprawnych. Na par-
kingu będzie można również 
ładować pojazdy elektrycz-
ne, co jest szczególnie dobrą 

wiadomością dla właścicieli 
pojazdów z napędem elek-
trycznym. Zwolennicy pojaz-
dów dwukołowych i fani wy-
cieczek rowerowych również 
będą mogli pozostawić swoje 
rowery, gdyż tylko dla nich 
znajdzie się aż 168 wolnych 
miejsc. Część A usytuowana 
zostanie między ulicami Tu-
rowską i Nadarzyn, natomiast 
część B wzdłuż ulicy Napo-
leona – na całej długości sta-
dionu.

Oprócz wymienionego 
parkingu zostaną wybudo-
wane ścieżki rowerowe, któ-
re umożliwią swobodne ale 
przede wszystkim bezpieczne 
przemieszczanie się po atrak-
cyjnych również przyrodni-
czo terenach Kobyłki.

Trwa ożywiona dys-
kusja na temat planowanej 
zmiany ustawy o świadcze-
niach opieki zdrowotnej 
finansowanej ze środków 
publicznych. Chodzi o przy-
gotowaną w Ministerstwie 
Zdrowia reformę służby 
zdrowia wprowadzającą tzw. 
sieć szpitali. Od wielu mie-
sięcy trwają analizy eksper-
tów i konsultacje społeczne, 
założenia ustawy są dysku-
towane w komisjach sejmo-
wych, projektem zajmuje się 
Rada Ministrów. Czy refor-
ma ministra Radziwiłła 
wejdzie w życie? Oby tak! 
To jest wielka szansa dla 
Szpitala Powiatowego w 
Wołominie. Wstępne sza-
cunki wskazują na zwięk-
szenie wysokości rocznego 
kontraktu szpitala o ponad 
7 mln zł, to bardzo dużo. I 
nie chodzi tu o jednorazową 
zapłatę za tzw. „nadwykona-
nia”, tylko o stałe zwiększe-
nie finansowania na kolejne 
lata z możliwością dalszego 
zwiększania kontraktu.

Przypomnę, że szpital 
w Wołominie ma od wielu 

lat zaniżony tzw. kontrakt, czy-
li ilość pieniędzy przekazywa-
nych corocznie na podstawie 
umowy zawartej z NFZ. Do 
2012 roku szpitale na Mazow-
szu otrzymywały jednak (bez 
większych problemów) zapła-
tę za „nadwykonania”, czyli za 
świadczenia zdrowotne, które 
zostały zrealizowane w ilości 
większej niż zakontraktowana 
przez NFZ. W 2012 roku fi-
nansowanie szpitalnictwa na 
Mazowszu załamało się, od-
tąd szpitale dostawały zapłatę 
za tylko część nadwykonań, 
co powodowało oczywiście 
ogromne problemy z utrzy-
maniem szpitali. Tak stało się 
również w Wołominie. Kon-
trakt w 2012 roku wynosił 
około 48 mln zł, a nadwykona-
nia około 12 mln zł. Dyrekcja 
szpitala zmuszona została do 
zmniejszenia ilości świadczeń, 
w kolejnych latach nadwyko-
nania   ograniczono do około 
7 mln rocznie. Ale niestety 
wciąż szpital nie otrzymywał 
całości tych pieniędzy, a każdy 
wyrwany milion okupiony był 
pismami, negocjacjami i wie-
loma nerwami.  

Jednocześnie jako ówczes-
ny starosta wołomiński wraz 
ze środowiskiem szpitala stara-
łem się dotrzeć do władz NFZ, 
Ministerstwa Zdrowia i rządu 
z informacją o tym, że woło-
miński szpital traktowany jest 
wyjątkowo niesprawiedliwie. 
Wysokość kontraktu na po-
szczególnych oddziałach prze-
liczona na jednego mieszkańca 
powiatu była o wiele niższa 
niż średnia na Mazowszu. Ze 

względu na ignorowanie przez 
NFZ i ministerstwo naszych 
argumentów przeprowadzili-
śmy nawet w 2013 roku akcję 
protestacyjną pracowników 
i pacjentów szpitala w War-
szawie przed siedzibami obu 
instytucji. Niestety przez ko-
lejne lata szpital był mamiony 
perspektywą zmiany sposobu 
finansowania szpitali, która 
jednak nie doszła do skutku 
za poprzedniej kadencji par-
lamentu. 

W obecnej kadencji, 
gdy sprawuję mandat posła, 
nie zaprzestałem akcji infor-
macyjnej dotyczącej sytua-
cji Szpitala Powiatowego w 
Wołominie, zadbałem, aby o 
problemach finansowania tej 
placówki wiedzieli ministro-
wie i władze NFZ. Cały czas 
zabiegałem i wciąż zabiegam, 
aby nowy system finansowa-
nia był sprawiedliwszy. Aby 
ilość środków przekazywa-
nych szpitalom na leczenie 
odpowiadała ilości leczonych 
pacjentów. Niby prosty po-
stulat, ale od wielu lat niezre-
alizowany. I teraz jest szansa 
na jego realizację. Propozycja 
Ministerstwa Zdrowia jest 
taka, aby szpitale, które będą w 
tzw. „sieci szpitali”, były finan-
sowane w wysokości faktycz-
nego wykonania świadczeń 
zdrowotnych w przeszłości. 
Dla Wołomina jest to ponad 
7 mln zł więcej każdego roku, 
ale są i takie szpitale w innych 
powiatach, które dostaną 
mniej niż dotychczas, są też 
takie, które nie wejdą do sieci. 
Wszyscy zadowoleni nie będą, 
to pewne. I dlatego czeka nas 
jeszcze sporo emocji i dyskusji 
związanych z reformą. 

Wyrazy głębokiego współczucia oraz szczere słowa 
wsparcia i otuchy z powodu śmierci 

Ś.P. Krystyny Klimeckiej
założycielki i wieloletniego dyrektora 

Mareckiego Ośrodka Kultury im. Tadeusza Lużyńskiego

Rodzinie i Bliskim
składają 

Burmistrz Miasta Marki 
wraz z radnymi oraz pracownikami 

Urzędu Miasta Marki

Marszałek Adam Struzik i burmistrz Kobyłki Robert Roguski
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Co Pana dotknęło najbar-
dziej, zarówno podczas 
ostatniej sesji rady powiatu, 
jak i w całym zamieszaniu 
wokół projektu ustawy me-
tropolitalnej?
Fałsz tej sytuacji. Na sesję 
przybył aktyw partyjny PiS, 
a fałsz był w tym, że np. 
transparent dotyczący przy-
należności Ząbek do metro-
polii trzymał mieszkaniec 
podwołomińskich Duczek, 
podobnie jak transparent 
Zielonki. Zdaję sobie sprawę, 
że w tych miastach są zwo-
lennicy i przeciwnicy metro-
polii, ale potrafią zapewne 
sami to powiedzieć, nikt nie 
musi wypowiadać się w ich 
imieniu. Przy eksponowaniu 
tych transparentów zabrakło 
uczciwości.  
Generalnie metropolia war-
szawska ma sens, ale po-
winien to być dobrowolny 
związek niezależnych miast i 
gmin. W tym kierunku zmie-
rzała ustawa o związkach 
metropolitalnych podpisana 
w 2015 roku przez prezyden-
ta Dudę, która jest aktualnie 
od 1 stycznia 2016 roku w sy-
stemie prawnym, ale obecny 
rząd nie wydał do niej roz-
porządzeń wykonawczych. 
Zasady tej ustawy mogłyby 
być dla samorządów akcep-
towalne. Związek metro-
politalny miałby częściowo 
uprawnienia na krawędzi 
powiatu i województwa i nie 
byłoby bezpośredniej zależ-
ności między przynależnoś-
cią do metropolii a wyborem 
prezydenta m. st. Warszawy. 
Każda gmina sama wybiera-
łaby, jak dotąd, swoje władze 
samorządowe. Tymczasem  
w „projekcie Sasina”  fun-
duje się nam sytuację, że 
prezydenta m. st. Warszawy 
będą wybierali mieszkańcy 
Góry Kalwarii, Wołomina, 
Milanówka, Wiązowny czy 
Legionowa. W projekcie jest 
też zapis, że Rada m. st. War-
szawy będzie mogła opinio-
wać i koordynować uchwały 
dotychczas samorządnych 
gmin. W ten sposób zosta-

nie ograniczona decyzyjność 
gmin, częściowo ograniczy 
się ich samorządność. Uwa-
żam, że protesty samorzą-
dowców i mieszkańców biorą 
się stąd, że zbyt wiele jest nie-
wiadomych, a niektóre zapi-
sy projektu ustawy są nie do 
przyjęcia. Zamysł politycz-
ny jest tu widoczny gołym 
okiem – PiS, nie mogąc prze-
konać do siebie większości 
warszawiaków, chce tym spo-
sobem zdobyć stanowisko 
prezydenta m. st. Warszawy. 

Na sesji bronił Pan prze-
znaczonego do likwidacji 
powiatu wołomińskiego. Z 
dwunastu gmin powiatu do 
metropolii zaproszono tyl-
ko pięć, a co z pozostałymi 
siedmioma gminami – to 
Pańskie słowa. 
W planowanej ustawie li-
kwiduje się 7 powiatów 
wokół Warszawy: otwocki, 
piaseczyński, pruszkowski, 
grodziski, zachodniowar-
szawski, legionowski i woło-
miński, dzieli się te, w tym 
naszą, wspólnoty powiatowe. 
Wschodnie gminy naszego 
powiatu wg projektu „ustawy 
Sasina” mają być przyłączone 
do sąsiednich powiatów: wy-
szkowskiego, węgrowskiego 
i mińskiego, a  snute przez 
niektórych zwolenników li-
kwidacji powiatu wołomiń-
skiego z „jedynie słusznego 
ugrupowania” mrzonki o po-
wiecie radzymińskim póki co 
nigdzie nie nabrały realnego 
kształtu. Mieszkańcy tych 
naszych wschodnich gmin 
nie chcą podziału powiatu 
wołomińskiego, przed laty 
walczyli bowiem o przyna-
leżność do niego. Odcinali 
się od Siedlec czy Ostrołęki, 
chcieli do nas. I przez te 18 
lat współistnienia zdołaliśmy 
ułożyć pomiędzy wszystki-
mi dwunastoma gminami 
harmonijne relacje. A teraz 
arbitralnie chce się to wszyst-
ko zburzyć. Proponowany 
teraz podział próbuje się 
narzucić nam bez żadnych 
rozmów, bez jakichkolwiek 
konsultacji. Powtarzam, nie 

jestem przeciwko metropo-
lii, tylko przeciwko trybowi 
i sposobowi jej tworzenia 
bez merytorycznej dyskusji i 
wysłuchania opinii lokalnych 
społeczności. Kształt metro-
polii warszawskiej nie powi-
nien być przesądzony przez 
37 posłów, którzy, jak sami 
publicznie przyznali, nie wie-
dzieli co podpisują składając 
podpisy in blanco. 

Nie ma Pan Starosta jednak 
wrażenia, że w tej dyskusji 
wszyscy mają trochę racji. 
I  radna Magdalena Suche-
nek, która głośno wyraża 
swoje obawy, co będzie da-
lej z „tą biedną Strachów-
ką” i ząbkowski radny Ro-
bert Świątkiewicz, który 
powiedział: „naprawdę, 
mieszkańcy Ząbek nie będą 
płakali za powiatem woło-
mińskim (…) Co 5-ta zło-
tówka powiatowa wpływa 
od nas, a wraca (w postaci 
inwestycji) co 25-ta. Mamy 
wrażenie, że jesteśmy ob-
dzierani ze skóry”. Każdy 
ma swój punkt widzenia, i 
Strachówka, która boi się 
zmian, bo czuje się dobrze 
w powiecie wołomińskim, 
wreszcie są tam prowadzone 
inwestycje drogowe i Ząbki, 
które graniczą z Warszawą i 
ich bliskie związki z nią są 
rzeczą naturalną. Tutaj ra-
czej wspólnego zdania nie 
będzie, za to uwidaczniają 
się podziały. 
Ząbkowski radny ma rację 
o tyle, że w tej chwili inwe-
stycje w Ząbkach nie są tak 
jak w poprzedniej kadencji, 
kiedy ówczesny starosta po-
chodził z Ząbek, nadmiernie 
preferowane. W obecnej ka-
dencji postawiliśmy bowiem 
na zrównoważony rozwój 
powiatu i zgodnie z założe-
niem przez pierwsze dwa lata 
inwestowaliśmy mocniej na 
wschodzie powiatu, w gmi-
nach uprzednio pomijanych 
i zaniedbywanych. Tam też 
są potrzebne drogi, nawet 
jeśli przejeżdża nimi kilkaset 
pojazdów dziennie, a nie kil-
kanaście tysięcy jak w Mar-

kach  Ząbkach czy Zielonce. 
Mieszkańcy wschodnich 
gmin też muszą dojechać do 
pracy czy do szkoły, a nie 
mają innego środka lokomo-
cji niż własny czy sąsiedzki 

samochód, tam nie ma linii 
kolejowej, autobusy marnie 
dojeżdżają. Muszą więc mieć 
przejezdne drogi, żeby wydo-
stać się ze swojej miejscowo-
ści. Teraz, w drugiej połowie 
kadencji będziemy więcej in-
westować w miastach. Przy-
pomnę, że to inwestowanie 
mieliśmy bardzo utrudnione, 
po poprzedniku nie zostały 
prawie żadne projekty i pla-
ny, po wejściu do starostwa 
zastaliśmy puste szuflady. 
A przygotowanie projektu 
inwestycji trwa ponad rok, 
półtora. Teraz na finiszu jest 
wiele projektów inwestycyj-
nych w skali całego powiatu. 
Przewiduję, że niestety dużą 
i nieoczekiwaną przeszkodą 
w ich realizacji może stać się 
pomysł likwidacji powiatu, 
bowiem banki mogą nie ze-
chcieć finansować inwestycji 
podmiotu, który miałby być 
zlikwidowany. Co wtedy bę-
dzie ze spłatą naszych zobo-
wiązań? To duże ryzyko dla 
instytucji finansujących nasz 
rozwój.

Pana zdaniem, podejmo-
wanie stanowisk przez rady 
poszczególnych samorzą-
dów ma sens, ktoś to weź-
mie pod uwagę?
Stanowiska te odzwierciedla-

ją nasze zdanie, ale nie wia-
domo jaki będą miały wpływ 
na decyzję partii dominują-
cej w parlamencie. Natomiast 
mają wyraźny wpływ na po-
budzenie i aktywizację spo-
łeczności lokalnej. Ostatnie 
działania samorządowców 
spowodowały wyrwanie z 
letargu społeczności lokal-
nych. Jestem  obecnie zacze-
piany na ulicy, ludzie pytają o 
skutki wprowadzenia ustawy 
o metropolii, ci, którzy są za-
dowoleni ze swoich samorzą-
dów, poczuli się zagrożeni. 
Zbyt wiele jest  jednak dezin-
formacji i niewiadomych, na 
przykład nie jest powiedzia-
ne, jak będzie finansowana 
metropolia warszawska, ani 
kto przejmie zobowiązania 
likwidowanych powiatów. 
Tak naprawdę nic do koń-
ca nie wiadomo, a jedynym 
plusem proponowanej usta-
wy metropolitalnej miałaby 
być lepsza komunikacja – to 
główny argument twórców i 
zwolenników ustawy. Uwa-
żam jednak, że obecnie więk-
szość gmin naszego powiatu 
ma na tyle dobre i ciągle 

poprawiane połączenia ko-
munikacyjne z Warszawą, 
że gminom tym nie warto 
pozbywać się części niezależ-
ności dla kilku kursów auto-
busów więcej. 

Co dalej? Przecież w tym 
zamieszaniu i niepewności 
trzeba dalej pracować i nor-
malnie funkcjonować.
Martwi nas to zamieszanie, 
bo mamy konkretne plany i 
mimo utrudnionych warun-
ków, robimy swoje. Musimy 
realizować zaplanowane i 
rozpoczęte inwestycje, mu-
simy bezpiecznie przepro-
wadzić nasze szkoły przez 
reformę oświaty. Będziemy 
wygaszać nasze gimnazja w 
Radzyminie i w trzech szko-
łach specjalnych, ale w po-
wiatowych szkołach średnich 
nauka zostanie wydłużona o 
rok, więc będzie więcej ucz-
niów, dla których musimy 
przygotować zarówno wię-
cej miejsca, jak i atrakcyjną 
ofertę kształcenia. Ale tak 
naprawdę nie wiadomo, co 
będzie. PiS rozpoczynając tę 
sprawę jest gotowe wprowa-
dzić nieakceptowalne przez 
środowisko samorządowe 
zmiany, które mam nadzieję, 
zostaną zmodyfikowane na 
skutek oporu społecznego.  

red.

Mimo zamieszania, robimy swoje 
(dokończenie ze str. 1)
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W stanowisku podkre-
ślono również, że: „Samo-
rząd terytorialny stanowi 
wyjątkową wartość w demo-
kratycznym systemie władzy. 
(…) Istotą samorządności 
lokalnej jest zarządzanie 
sprawami lokalnymi przez 
samych mieszkańców. 

Zacznijcie myśleć 
o mieszkańcach
Podjęcie uchwały wraz 

ze stanowiskiem poprzedzi-
ła ponad dwugodzinna dys-
kusja z udziałem radnych 
oraz obecnych na sesji osób. 
Licznie przybyli przedstawi-
ciele PiS z całego powiatu, 
którzy przez całą sesję trzy-
mali transparenty i szyldy 
opowiadające się za przystą-
pieniem do metropolii. Byli 
także radni z kilku gmin oraz 
burmistrzowie i wójtowie z 
terenów, które według za-
łożeń poselskiego projektu 
pozostają poza metropolią 
warszawską. 

Od samego początku ob-
rad radni z klubu PiS wnio-

skowali o wycofanie projek-
tu uchwały i wypracowanie 
stanowiska, które uzyskałoby 
poparcie wszystkich radnych. 

- Przyglądając się przy-
gotowanej uchwale zastana-

wiam się, dlaczego jest podpi-
sana tylko przez 13 radnych. 
Kogo ta uchwała reprezentu-
je? Powołujemy się w niej na 
mieszkańców, a tu (na sali) 
widzimy mieszkańców, którzy 
mają zupełnie inne zdanie niż 
przedstawione w przygoto-
wanej uchwale. Mieszkańcy 
Ząbek, z których pochodzę, 

prawie wszystkie swoje spra-
wy załatwiają w Warszawie. 
Dlaczego dziś mamy podjąć 
uchwałę bez wcześniejszej 
dyskusji z mieszkańcami? Ten 
projekt nie jest uchwalony, 

jest jeszcze przed konsultacja-
mi. Nie możemy podejmować 
działań wbrew pewnej grupie 
mieszkańców – mówiła radna 
Małgorzata Zyśk.

O wycofanie uchwały 
zwracał się także radny Ry-
szard Madziar argumentując 
m.in.: - Mieszkańcy powiatu 
nie są przeciwni metropolii. 

Szansa na rozwój, czy pierwszy rozbiór powiatu wołomińskiego?
Metropolia to szansa na roz-
wój miast, dróg, szpitala. Czas 
zacząć myśleć o mieszkańcach 
powiatu. (…) Odetnijcie się 
od stołków, zacznijcie myśleć 
o mieszkańcach, a nie tylko o 
przywilejach władzy i utrzy-
maniu status quo.  

Nie chcemy dzielić 
powiatu 

Przygotowanego stanowi-
ska bronił wicestarosta Adam 
Łossan: - Zgodzimy się chyba 
wszyscy, że nie występujemy 
przeciwko metropolii, tylko 
metodzie i trybowi wprowa-
dzenia ustawy bez słuchania 
głosu mieszkańców. Twórcy 
projektu ustawy z powiatu, 
który składa się z dwunastu 
gmin, do metropolii zaprosi-
li tylko pięć, zostało siedem. 
Nie chcemy dzielić powiatu na 
gminy lepsze i gorsze. 

Przewodniczący rady po-
wiatu Janusz Werczyński od-
niósł się do kwestii dalszego 
funkcjonowania samorządu: 
- Jako przedstawiciel miesz-
kańców zachodniej części 
powiatu jestem zatroskany o 
część wschodnią. (…) Podpi-
suję się pod tym stanowiskiem, 
bo tam jest mój niepokój i 
moja obawa o funkcjonowanie 
samorządu. Zdaniem prze-
wodniczącego, samorządność 
na poziomie ponadgminnym 
przestanie istnieć. - Ustawa 
pokazuje, że nie będzie sa-
morządu na terenie metropo-
lii warszawskiej, czyli będzie 
rada miasta stołecznego War-
szawy, w jej skład wejdzie po 
jednym przedstawicielu dziel-
nic i gmin, i sądząc po progach 
wyborczych, będą to tylko 
przedstawiciele partii, nie bę-
dzie tam miejsca dla takich 
samorządowców, którzy nie 
należą i nigdy nie należeli do 
żadnej partii. 

Czy będziemy 
kukułczym jajem

Głos w dyskusji zabrali 
także goście, a zdania były 
podzielone, za i przeciw 
przyłączeniu części powiatu 
do metropolii warszawskiej. 
Ząbkowski radny Robert 
Świątkiewicz powiedział: 
- Miasto Ząbki jest o wiele 
ściślej związane z Warszawą 
niż z całą resztą powiatu wo-
łomińskiego. Co 5-ta złotówka 
w państwa budżecie w części 
pitowskiej będzie pochodziła 
z Ząbek, a wróci do nas co 
25-ta, w zamian dostaniemy 
remont 500 metrów chodnika 
przy ul. Szpitalnej. Mieszkań-
cy Ząbek nie będą płakali za 
tym powiatem, bo nic powia-
towego u nas nie ma. Przy-
należność Ząbek do powiatu 
wołomińskiego nie daje nam 
żadnych szans na rozwiązanie 
problemów urbanizacyjnych. 
Ustawa metropolitalna nie 
jest dla Ząbek żadnym zagro-
żeniem lecz szansą.

Głos zabierali także wło-
darze gmin ze wschodniej 
części powiatu. Wójt Jadowa 
Dariusz Kokoszka powie-
dział: - My jesteśmy w rów-
nej odległości i do Węgrowa, 
i do Wyszkowa, i do Mińska. 

I teraz nie wiem, czy to my 
będziemy wybierać, czy to nas 
będą wybierać, czy nas będą 
chcieli, czy będziemy takim 
kukułczym jajem podrzuco-
nym do powiatów? Tu nam 
w powiecie wołomińskim jest 
dobrze (…) Chcemy, żeby ten 
powiat nadal istniał. Może 
być metropolia, a jeśli jest 
taka możliwość, niech będzie 
cały powiat przydzielony, bez 
podziałów.  

A wójt Jan Cymerman 
rozpoczął wypowiedź słowa-
mi: - Reprezentuję gminę Po-
świętne. Oczywiście, jesteśmy 
za metropolią, tylko dlaczego 
nas tam nie ma?

Mimo sprzeciwu czę-
ści radnych uchwała została 
podjęta 13 głosami radnych 
z klubów Wspólnoty Samo-
rządowej, PO i Forum Do-
brego Samorządu. Przeciwko 
głosowało 9 radnych z klubu 
PiS. 

Uchwała wraz ze stano-
wiskiem zostanie przekazana 
m.in. do: prezydenta RP, pre-
zesa Rady Ministrów, mar-
szałków Sejmu i Senatu, eu-
rodeputowanych oraz posłów 
i senatorów z województwa 
mazowieckiego.                 

Red.

(dokończenie ze str. 1)

Panu Henrykowi Szczurowskiemu

z powodu śmierci 

Mamy
wyrazy głębokiego współczucia

składają Burmistrz Miasta Marki z radnymi

oraz pracownikami Urzędu Miasta Marki
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Będzie tu jeden wielki plac budowy
Wywiad z Jackiem Orychem, burmistrzem Marek, 
o budżecie miasta, budowie dróg, rozbudowie pla-
cówek oświatowych oraz ofercie rekreacyjnej dla 
mieszkańców.

Jacek Orych, burmistrz miasta Marki

Moja Gazeta Regionalna: 
W budżecie na 2017 r. Marki 
mają zapisaną dość pokaźną 
kwotę w dziale: promocja 
jednostek samorządu tery-
torialnego, bo aż 703.777 zł. 
Na co miasto chce przezna-
czyć te pieniądze?
Jacek Orych burmistrz 
Marek: Są to środki zabez-
pieczone na organizację i 
współorganizację miejskich 
wydarzeń, promocja budżetu 
obywatelskiego. Współpraca 
z organizacjami pozarządo-
wymi, kampania „Tu miesz-
kam, tu płacę podatki, tu 
zyskam nowe inwestycje”, sy-
stem SMS – to tylko niektó-
re przedsięwzięcia z długiej 
listy projektów promocyj-
nych. Pamiętajmy, że jest to 
wyjątkowy rok w historii Ma-
rek. Przygotujemy uroczy-
stości związane z 50-leciem 
uzyskania praw miejskich. 
Przez cały rok będą odby-
wać się różne imprezy, a ich 
kulminacja przypadnie na 
trzy czerwcowe dni. Odbę-
dzie się m.in. uroczysta sesja 
rady miasta, podczas której 
zostaną wręczone odznacze-
nia oraz podziękowania oso-
bom, których działalność 
przyczyniła się do rozwoju 
miasta. Najbardziej zasłużo-
nym przyznany zostanie tytuł 
honorowego obywatela mia-
sta. Obchody jubileuszowe 
powiążemy również z uro-
czystością 50-lecia pożycia 
małżeńskiego. 
Drugiego dnia obchody będą 
odbywać się na miejskim sta-
dionie. Program jest w trak-
cie opracowywania, dlatego 
dziś nie ujawnię szczegółów. 
Trzeci dzień to impreza w 
parku miejskim, w duchu lat 
60-tych. A więc potańcówka, 
występy artystyczne - wszyst-
ko, co nawiązywać będzie do 
czasów, gdy Marki otrzymały 
prawa miejskie. Na tę oko-
liczność zostaną opracowane 
różne publikacje i okolicz-
nościowe pamiątki. 
Stawiamy też bardzo na wy-
darzenia sportowe. Zaplano-
waliśmy dużo imprez, które z 
jednej strony traktujemy jako 
propozycję dla mieszkańców 
na spędzenie czasu, a z dru-
giej - jako promocję miasta. 

Takim przykładem może 
być Poland Bike Marathon. 
Jako miasto partycypujemy 
w kosztach, za to mamy za-
pewnioną reklamę w tele-
wizji, w prasie i wszystkich 
materiałach promujących 
to wydarzenie, a w zamian 
mieszkańcy są zwolnieni z 
opłaty startowej. Zatem jest 
to znakomita promocja mia-
sta. A wartość dodana, w su-
mie może najważniejsza, to 
fakt, że duża liczba osób sko-
rzysta z tej oferty aktywnie 
spędzając czas i biorąc udział 
w wyścigu. 
W dziale promocja zare-
zerwowaliśmy też środki na 
biuletyn informacyjny. W 
zeszłym roku był to kwar-
talnik; wychodząc naprzeciw 
oczekiwaniom mieszkańców, 
którzy chcą, by gazeta uka-
zywała się częściej, przymie-
rzamy się do dwumiesięczni-
ka. Przebudujemy też stronę 
internetową, by była bardziej 
funkcjonalna.

Marki faktycznie organizu-
ją sporo imprez z myślą o 
całej rodzinie.
Nasz sztandarowy projekt to 
„Na weekend zostaję w Mar-
kach”. W tym roku po raz 
pierwszy podczas ferii zor-
ganizowaliśmy kino zimowe: 
„Ferie z kinem”. Seanse od-
bywały się w każdy wtorek, 
czwartek, sobotę i niedzielę 
w Pałacyku Briggsów. Nie 
słyszałem, by w okolicy była 
podobna oferta dla miesz-
kańców. Cieszę się, że jest nią 
duże zainteresowanie, szcze-
gólnie kinem familijnym. 
Obok jest kawiarenka, gdzie 
równie przyjemnie można 
spędzić czas.

Budżet miasta to przede 
wszystkim inwestycje…
W tym roku budżet inwesty-
cyjny mamy rekordowy, bo 
ponad 50 mln zł. Przed nami 
duże wyzwania inwestycyjne. 
Lada dzień będziemy ogła-
szać przetarg na budowę ulic 
Zygmuntowskiej i Zagłoby. 
Część środków na to zadanie 
- 3 mln zł - otrzymaliśmy z 
tzw. „schetynówki”. To duża 
inwestycja drogowa ze ścież-
ką rowerową, która będzie 

łączyła drogę powiatową z 
drogą krajową nr 8.
Jesteśmy przed podpisaniem 
porozumienia z powiatem na 
powierzenie naszemu miastu 
przebudowy ulic Sosnowej 
i Kościuszki. Otrzymaliśmy 
ostatnio duże dofinansowa-
nie na budowę sieci ścieżek 
rowerowych oraz dwóch 
parkingów „Parkuj i Jedź”. 
Ścieżki rowerowe to projekt 
wspólny z sąsiednimi gmina-
mi: Ząbkami, Zielonką i Ko-
byłką. Na to zadanie otrzy-
maliśmy dofinansowanie w 
wysokości 23,5 mln zł. Jeśli 
chodzi o parkingi to jesteśmy 
w trakcie zakończenia proce-
dury przetargowej. Pozyska-
liśmy na ten cel 2 mln zł.

Gdzie te parkingi powsta-
ną?
Jeden naprzeciwko urzędu, 
na 100 samochodów, a drugi 
przy pętli, przy ul. Dużej - na 
60 samochodów. Dodam, że 
w tym roku będziemy skła-
dać wniosek na jeszcze je-
den parking „Parkuj i jedź” 
w innym rejonie Marek oraz 
na kolejną ścieżkę rowero-
wą - wzdłuż al. Piłsudskiego, 
którą w całości po powstaniu 
obwodnicy będziemy chcieli 
przebudować. 

Marki, przecięte al. Piłsud-
skiego, mają trudne położe-
nie. Jakie są największe po-
trzeby po jednej, a jakie po 
drugiej stronie miasta? 
Trudno o taki podział, bo 
potrzeby mieszkańców z obu 
stron są podobne. To np. re-
monty istniejących oraz bu-
dowa nowych dróg. Marki 
intensywnie się rozbudowu-
ją. Nowe osiedla powstają 
w większości przy drogach 
gruntowych, których jest 
dużo, bo ponad 70 km. 
Ale inwestycje miejskie to 
nie tylko drogi. Największym 
wyzwaniem jest oświata. 
Niezbędna jest budowa no-
wej sieci szkół oraz utwo-
rzenie nowych obwodów. 
Potwierdziła to szczegółowa 
prognoza demografii na 10 
lat, której wykonanie zle-
ciłem. Przeanalizowaliśmy 
wszystko: wzięliśmy pod 
uwagę każdy dom, dowie-
dzieliśmy się, ile osób dany 
rejon zamieszkuje i w jakim 
są wieku. Sprawdziliśmy pla-
ny inwestycyjne: gdzie i jakie 
osiedla powstały i powstaną, 
jak na rozwój nowych osiedli 
wpłynie obwodnica. 
Z przeprowadzonej analizy 
wynika, że dziś, aby sprostać 
zmianom wynikającym z no-
wej ustawy, niezbędna jest 

rozbudowa SP nr 1. I to już 
się dzieje. Musimy jak naj-
szybciej rozbudować również 
SP nr 2. Obie szkoły po zmia-
nach będą mogły przyjąć po 
tysiąc uczniów. 
Przed nami również budo-
wa szkoły przy ul. Wspólnej, 
która miała być w pierwot-
nym zamyśle gimnazjum. 
Wiedząc o zmianie prze-
pisów wstrzymaliśmy pro-
cedurę przetargową. Teraz 
przeprojektowujemy tę szko-
łę na podstawówkę. Chce-
my doprojektować jeszcze 
dwie kondygnacje. Wszystko 
wskazuje na to, że w tam-
tym rejonie w najbliższym 
czasie przybędzie najwięcej 
dzieci. Mam nadzieję, że w 
II kwartale będziemy gotowi 
do ogłoszenia przetargu na 
budowę tej szkoły. To będzie 
cały kompleks oświatowo-
-rekreacyjny z halą sporto-
wą, zapleczem sportowym, 
boiskiem i bieżnią. W planie 
mamy również budowę sali 
widowiskowej i basenu miej-
skiego.
Dziś jeszcze nie umiem po-
wiedzieć, czy inwestycja bę-
dzie realizowana jako całość, 
czy będzie podzielona na 
etapy. Wszystko będzie za-
leżało od analizy projektów 
i kosztów. Docelowo jednak 
wszystkie te elementy zosta-
ną wybudowane.

Kiedy zakończy się rozbu-
dowa tych szkół?
W ciągu 2 lat. W perspekty-
wie 3-4 kolejnych lat musimy 
zaplanować budowę jeszcze 
jednej podstawówki na ob-
szarze graniczącym z Biało-
łęką. Do 10 lat musimy wy-
budować kolejną szkołę, tym 
razem na północy Marek. 
Docelowo zatem musimy 
zmierzyć się z budowę trzech 
kolejnych szkół. Podkreślam, 
że mówimy tylko o podsta-
wówkach. 
Bolączką Marek jest to, że 
przez 18 lat nie powstała tu 
żadna nowa szkoła, żadne sa-
morządowe przedszkole. Ow-
szem rozbudowaliśmy szko-
ły: dobudowywano skrzydło, 
czy salę gimnastyczną. Z roku 
na rok przybywało jednak 
mieszkańców, a możliwości 
bazy edukacyjnej pozostawa-
ły na podobnym poziomie. 
Teraz, gdy w szybkim tempie 
weszła reforma oświatowa, 
trzeba działać zdecydowa-
nie: szukać pieniędzy i zlecać 
realizację nowych obiektów. 
To są bardzo trudne i czaso-

chłonne projekty. Ale nie za-
sypialiśmy gruszek w popiele. 
Przez ostatnie dwa lata udało 
nam się już sporo w szkołach 
i przedszkolach zrobić – cho-
dzi o remonty i rozpoczętą 
rozbudowę Szkoły Podsta-
wowej Nr 1. W każdej szkole 
zostały zainstalowane zdroje 
wodne, dzięki czemu dzie-
ci mają bezpłatny dostęp do 
wody pitnej. 
W trosce o poprawę bezpie-
czeństwa w każdej szkole i 
każdym przedszkolu wdro-
żyliśmy programy: „Mobilne 
miasteczko ruchu drogowe-
go” oraz „Autochodzik”, któ-
re uczą dzieci odpowiedzial-
nego zachowania na drodze. 

Na co jeszcze mogą liczyć 
mieszkańcy w najbliższym 
czasie? 
Chcemy zaproponować nie-
co więcej z myślą o rekrea-
cji. Mieszkańcy narzekają, 
że mało jest miejsc, gdzie 
można spędzić wolny czas. 
Naprzeciwko urzędu powsta-
nie park z fontanną multi-
medialną. Do końca lutego 
zakończymy dokumentację 
przetargową. Dodatkowo w 
tym miejscu będziemy rea-
lizować dwa projekty z bu-
dżetu obywatelskiego: park 
linowy i siłownię plenerową. 
Mamy w tym miejscu już 
plac zabaw Nivea, który „wy-
klikali” mieszkańcy. Dopro-
jektowaliśmy jeszcze kilka 
elementów, jak tor rolkowy, 
ścieżka rowerowa, miejsce na 
gastronomię, ławki, internet 
miejski, oświetlenie. Mam 
nadzieję, że powstanie tam 
atrakcyjne miejsce dla każde-
go mieszkańca.
Wspominałem już wcześ-
niej, że rozbudowujemy sieć 
ścieżek rowerowych, która 
jest tak zaplanowana, aby 
łatwiej przemieszczać się po 
Markach na dwóch kółkach. 
Zachęcamy mieszkańców do 
korzystania z tej formy rekre-
acji. W planach mamy także 
uruchomienie roweru miej-
skiego.
W Markach w tym roku bę-
dzie się dużo działo. Jestem 
pewny, że będzie tu jeden 
wielki plac budowy. Stąd za-
pewne pojawią się utrudnie-
nia na drogach. Jednak, żeby 
było lepiej, musi być przez 
chwilę gorzej, dlatego już 
teraz proszę mieszkańców o 
wyrozumiałość. 

Rozmawiała 
Urszula Szaliłow
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Znani w obronie 
zwierząt

Koncert: DROMENCA
muzyka cygańska

Maja Ostaszewska i Agata Buzek  podczas  konferencji 

Maja Ostaszewska i Agata 
Buzek oraz prof. dr hab. Woj-
ciech Pisula byli gośćmi kon-
ferencji na temat przemysłu 
futrzarskiego w Polsce. Kon-

ferencję zorganizowała Fun-
dacja Międzynarodowy Ruch 
na Rzecz Zwierząt Viva, któ-
ra   postuluje o wprowadze-
nie zakazu hodowli zwierząt 

na futra w Polsce dla dobra 
zwierząt, ludzi i  środowiska.

  Andrzej Lek

Autografy znanych aktorek specjalnie dla czytelników MGR

Scena pod Dębami w 
Ośrodku Kultury i Sportu w 
Zielonce zaprasza na KON-
CERT MUZYKI CYGAŃ-
SKIEJ. W sobotę 11 marca 
wystąpi Zespół Cygański 
DROMENCA.

Usłyszą Państwo trady-
cyjną, „taborową” muzykę 
Cyganów polskich, ale jako 
że Romowie to wędrująca 
nacja, usłyszymy również 
utwory z innych regionów 
świata inspirowane muzyką 
cygańską: romanse rosyjskie, 
pieśni ukraińskie, bałkańskie, 
rumuńskie, a nawet greckie.

Zespół tworzą profesjo-
nalni muzycy, rozkochani w 
muzyce etnicznej o południo-
wo – wschodnich korzeniach. 
Przybliżają publiczności ory-
ginalną, taką jaką grało się 
dawniej, muzykę cygańską, 
a nie ogólnie znane pieśni 
biesiadne w nowych opra-
cowaniach. Jest to wielobar-
wny, pełen temperamentu 
muzyczny tygiel kulturowy w 
mistrzowskim wykonaniu.

Zespół DROMENCA 
powstał w 1994, początko-
wo jako duet – wypłynął z 
rodzinnego zamiłowania do 

muzyki cygańskiej, którą wy-
konywał ojciec założycielki 
w słynnym Zespole ROMA, 
prowadzonym przez Włady-
sława Iszkiewicza. Rozwinął 
się dzięki spotkaniu muzyków 
równie rozkochanych w kul-
turze i muzyce cygańskiej, co 
jego założycielka Liliana.

Sobota, 11 marca, godzi-
na 18:00, Sala widowiskowa 
Ośrodka Kultury i Sportu w 
Zielonce.

Bilety w cenie 10 zł do 
nabycia w sekretariacie OKiS, 
pokój 27, tel. 22 771 90 70.
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 OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Na podstawie art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygo-
towania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2015 r. poz. 2031, ze zm.) oraz 
art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2016 r. 
poz. 23, ze zm.)

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wszczęciu na wniosek Burmistrza Tłuszcza, reprezentowanego przez pełnomocnika Pana Ada-
ma Rosińskiego, złożony w dniu 23 grudnia 2016 r., zmieniony pismem złożonym w dniu 16 lu-
tego 2017 r. postępowania administracyjnego w sprawie znak WAB.6740.14.55.2016 o wydanie 
decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pod nazwą: „Budowa drogi gminnej nr 
430953W  na odcinku od działki nr ew. 1089 obręb 0013-Miąse do działki nr ew. 83 obręb 
0019-Stasinów, gmina Tłuszcz, powiat wołomiński”.

Działki usytuowania obiektu:
•	w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – numery 

działek przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Tłuszcz, w nawiasach – nu-
mery działek po podziale):
- ew. nr: 1090 (1090/1, 1090/2), 1066 (1066/1, 1066/2), 1161 (1161/1, 1161/2), 1164 (1164/1, 

1164/2), 1165 (1165/1, 1165/2), 1173 (1173/1, 1173/2), 1176/1 (1176/3, 1176/4), 1176/2 
(1176/5, 1176/6) 1178 (1178/1, 1178/2) w obrębie 0013 – Miąse, jednostka ewidencyjna 
143411_5 – Tłuszcz - obszar wiejski,   

- ew. nr: 33 (33/1, 33/2), 74 (74/1, 74/2), 7 (7/1, 7/2), 62 (62/1, 62/2), 73 (73/1, 73/2, 73/3) w obrę-
bie 0019 – Stasinów, jednostka ewidencyjna 143411_5 – Tłuszcz – obszar wiejski,

•	w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Tłuszcz w ca-
łości:
- ew. nr: 1419 w obrębie 0013 – Miąse, jednostka ewidencyjna 143411_5 – Tłuszcz – obszar 

wiejski,   
•	w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Tłuszcz, niepodlegające prze-

jęciu:
- ew. nr: 1091, 1168 w obrębie 0013 – Miąse, jednostka ewidencyjna 143411_5 – Tłuszcz – ob-

szar wiejski,   
- ew. nr: 23/1, 43/1, 53/1, 63/1, 6  w obrębie 0019 – Stasinów, jednostka ewidencyjna 143411_5 

– Tłuszcz – obszar wiejski.

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę urządzeń wodnych, niewchodzące w skład 
projektowanego pasa drogowego (tłustym drukiem – numery działek przeznaczone pod budowę 
lub przebudowę urządzeń wodnych, w nawiasach – numery działek po podziale):
- ew. nr: 1062/1, 1062/2, 1063, 1064/1, 1064/2, 1065 w obrębie 0013 – Miąse, jednostka ewiden-
cyjna 143411_5 – Tłuszcz – obszar wiejski,   
- ew. nr: 22, 32, 42, 52, 73 (73/1, 73/2, 73/3)  w obrębie 0019 – Stasinów, jednostka ewidencyjna 
143411_5 – Tłuszcz – obszar wiejski.

Z aktami sprawy i zakresem wymienionego wyżej zamierzenia inwestycyjnego można zapoznać 
się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 3 Wydział Budownictwa, parter, po-
kój nr 6 w godzinach przyjęć interesantów  tj. pn. 9-17, wt. 12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16, gdzie 
można również zgłosić ewentualne uwagi i wnioski do czasu wydania orzeczenia w sprawie.

Zgodnie z art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks postępowania administracyjnego 
(Dz. U. z 2016 r. poz. 23, ze zm.) doręczenie uważa się za dokonane po upływie 14 dni od dnia 
publicznego ogłoszenia.

Nowe oświetlenie ulicŚladem naszych publikacji
Miasto Kobyłka stawia 

na rozwój i na poprawę bez-
pieczeństwa. Takie też argu-
menty zdecydowały, o tym 
że mieszkańcy południowo-
-zachodniej części miasta 
Kobyłka siedmiu ulic: Miko-
łajczyka, Solskiego, Brzóski, 
Ceramiczna, Dworkowa, 
Paproci i drogą dojazdową 
do ulicy Moniuszki cieszą się 
nowo wybudowanym nowo-
czesnym i energooszczęd-
nym oświetleniem ulicznym. 
Szczególnie istotnym jest fakt, 
że przy wymienionych ulicach 
na stałe mieszka obecnie bli-
sko kilkuset mieszkańców. W 
trosce o ich bezpieczeństwo, 
a także komfort zamieszki-
wania władze samorządowe 
zdecydowały o realizacji in-
westycji. Zaangażowanie bur-
mistrza Roberta Roguskiego 

w realizację przedsięwzięcia 
docenili mieszkańcy osiedla 
dziękując za pomoc i pod-
kreślając już znaczną popra-
wę bezpieczeństwa w ruchu 
pieszym i samochodowym. 
Dzielnica miasta Kobyłka 
„Maciołki” jest jednym z 
prężniej rozwijających i roz-
budowujących się obszarem, 
gdzie w ciągu ostatnich kilku-
dziesięciu lat znacznie wzro-
sła liczba mieszkańców. War-

to zauważyć, że jest to stale 
rozwijająca się część miasta a 
odległość wymienionych ulic 
do budowanej obecnie drogi 
ekspresowej S8 jest bardzo 
nie wielka. Władze miasta 
są przekonane, że uzbrojenie 
terenu w oświetlenie ulicz-
ne spowoduje jeszcze więk-
sze zainteresowanie kupnem 
terenów pod budownictwo 
mieszkaniowe w tamtej oko-
licy.

W numerze 2 (267) 
Mojej Gazety Regionalnej 
z 26 stycznia br. zamieścili-
śmy materiał zatytułowany: 
„Jak burmistrz z zastępcą”, 
w którym ujawniliśmy ko-
respondencję pomiędzy 
burmistrzem Rembertowa 
Mieczysławem Golónką a wi-
ceburmistrz Barbarą Augu-
stynowicz-Figat. Korespon-
dencja dotyczyła pobierania 
przez wiceburmistrz Barbarę 
Augustynowicz-Figat ryczał-
tu za korzystanie z samo-
chodu prywatnego do celów 
służbowych w 2015 roku. Jak 
wynika z pisma wystosowa-
nego do wiceburmistrz przez 
burmistrza, w tym samym 
czasie, korzystała ona z samo-
chodu służbowego.

W naszym wstępie do cy-

towanej korespondencji po-
jawił się błąd. W zdaniu: „Po 
tym, jak burmistrz Golónka 
zwrócił jej na ten fakt uwa-
gę, wiceburmistrz Augusty-
nowicz, mimo że zarzuty te 
uznała za niezasadne, posta-
nowiła wypowiedzieć umowę 
na korzystanie z ryczałtu i 
zwrócić otrzymane z tego ty-
tułu pieniądze za rok 2016 do 
kasy urzędu.” 

Powyższe zdanie powin-
no brzmieć: „Po tym, jak bur-
mistrz Golónka zwrócił jej 
na ten fakt uwagę, wicebur-
mistrz Augustynowicz, mimo 
że zarzuty te uznała za nieza-
sadne, postanowiła wypowie-
dzieć umowę na korzystanie z 
ryczałtu i zwrócić otrzymane 
z tego tytułu pieniądze za rok 
2015 do kasy urzędu.” 

O tej oczywistej pomyłce 
informowaliśmy w numerze 
3/2017 z 9 lutego 2017 r.

W międzyczasie otrzy-
maliśmy pismo, w którym 
pełnomocnik Pani Barbary 
Augustynowicz-Figat doma-
ga się od nas zamieszczenia 
sprostowania tej informacji w 
zaproponowanej przez siebie 
formie, co niniejszym czyni-
my.

Ze swojej strony jeszcze 
raz przepraszamy Panią Bar-
barę Augustynowicz-Figat 
oraz Czytelników za błędne 
podanie roku, w którym po-
bierany był ryczałt.

Urszula Szaliłow 
red. naczelna 
Mojej Gazety 

Regionalnej 

Sprostowanie
„W związku z treścią publikacji pt. Jak burmistrz z zastępcą zamieszczonej w wydaniu Mojej 

Gazety Regionalnej z dnia 26 stycznia 2017 r. prostujemy zawarte w niej nieprawdziwe informa-
cje wskazując, iż Pani Wiceburmistrz Barbara Augustynowicz-Figat wypowiedziała umowę na 
użytkowanie samochodu prywatnego do celów służbowych za 2016 r., nie pobierając w tymże 
roku żadnego wynagrodzenia z tego tytułu oraz podjęła próbę zwrócenia otrzymanych z tego 
tytułu pieniędzy za 2015 r. Za podanie nieprawdziwych informacji przepraszamy.”

II Radzymińskie 
Spotkanie Biznesu

Wydarzenie zgromadziło 
licznie przybyłych przedsiębior-
ców, przedstawicieli firm działa-
jących na terenie gminy Radzy-
min i powiatu wołomińskiego. 
Stronę samorządową reprezen-
towali: Adam Łossan wicestaro-
sta wołomiński, Krzysztof Cha-
ciński burmistrz Radzymina 
oraz Krzysztof Dobrzyniecki 
przewodniczący Rady Miejskiej 
w Radzyminie.

W trakcie spotkania prze-
kazane zostały informacje o 
działaniach samorządu na rzecz 
współpracy z sektorem prywat-
nym, prezentacja potencjału 
eksportowego Warszawskiego 
Obszaru Funkcjonalnego - pro-
gram „Grow with Greater War-
saw”, przykłady skutecznych 
projektów PPP oraz możliwo-
ści inwestycyjnych na terenach 
przy trasie S8. Jak zapewniali 
przedstawiciele samorządu, 
przedsiębiorcy mogą liczyć 
również na wsparcie ze strony 

gminy Radzymin. Mogą to być 
np. niższe podatki, dotacje itp. 

Wśród gości można było 
dostrzec Gabriela Stańca, preze-
sa firmy „Imperf” z Wołomina 
i Tomasza Reka, prezesa firmy 
transportowej Budamrek. 

Zdaniem zgromadzonych 
biznesmenów takie spotkania są 
niezwykle potrzebne. Przedsta-
wione zagadnienia, jak choćby 

współpraca gmin Dąbrówka, 
Kobyłka, Radzymin czy wspól-
na promocja terenów inwesty-
cyjnych spotkały się z pozytyw-
nym odbiorem zgromadzonych 
osób. 

Patronat Honorowy nad 
II Radzymińskim Spotkaniem 
Biznesu objął Starosta Woło-
miński.  

Jadwiga Powała

W czwartkowy wieczór 9 lutego w Willi Emilianów odbyło się II Radzymińskie Spotkanie Bi-
znesu. Omawiane były m.in. zagadnienia dotyczące współpracy na linii samorząd - biznes, 
możliwości inwestycyjnych przy trasie S8 oraz potencjału eksportowego gmin z Warszawskiego 
Obszaru Funkcjonalnego.
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OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Na podstawie art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygo-
towania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2015 r. poz. 2031, ze zm.) oraz 
art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2016 r. 
poz. 23, ze zm.)

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wszczęciu na wniosek Burmistrza Miasta Ząbki, reprezentowanego przez pełnomocnika P. Pa-
wła Ciechanowicza, złożony w dniu 22 grudnia 2016 r., następnie zmieniony w dniu 13.02.2017 r. 
postępowania administracyjnego w sprawie znak WAB.6740.14.52.2016 o wydanie decyzji o ze-
zwoleniu na realizację inwestycji drogowej polegającej na: „Budowie ulicy Nowoprojektowa-
nej w Ząbkach”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – numery 

działek przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Miasta Ząbki, w nawiasach – nume-
ry działek po podziale):
−	 ew. nr: 23 (23/3, 23/4, 23/5),  24/3 (24/16, 24/17), 33 (33/3, 33/4, 33/5), 34/6 (34/7, 34/8), 36/2 

(36/5, 36/6), 39/6 (39/9, 39/10), 37/11, 38/12  w obrębie 0057 (03-33), jedn. ewid. 143403_1 
Ząbki 

−	 ew. nr: 3/9 (3/13, 3/14), 5/3 (5/6, 5/7), 7 (7/1, 7/2), w obrębie 0059 (03-35), jedn. ewid. 
143403_1 Ząbki 

•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Miasta Ząbki, niepodlegające przeję-
ciu (tłustym drukiem –numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 25/14, 39/5, 40/3, 42/6, 43/11, 41/3, 61/1 w obrębie 0057 (03-33), jedn. ewid. 143403_1 

Ząbki,
−	 ew. nr: 17 (17/3, 17/4), 2/11, 18, 37/1, 37/4, 37/6 w obrębie 0059 (03-35), jedn. ewid. 143403_1 

Ząbki 
Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę innych dróg publicznych niewchodzące 
w skład projektowanego pasa drogowego:
−	  ew. nr 43/12  w obrębie 0057 (03-33), jedn. ewid. 143403_1 Ząbki,
−	 ew. nr 2/12 w obrębie 0059 (03-35), jedn. ewid. 143403_1 Ząbki. 

Z aktami sprawy i zakresem wymienionego wyżej zamierzenia inwestycyjnego można zapoznać 
się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 3 Wydział Budownictwa, parter, 
pokój nr 5 w godzinach przyjęć interesantów  tj. pn. 9-17, wt. 12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16, 
gdzie można również zgłosić ewentualne uwagi i wnioski do czasu wydania orzeczenia w spra-
wie.

Zgodnie z art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks postępowania administracyjnego 
(Dz. U. z 2016 r. poz. 23, ze zm.) doręczenie uważa się za dokonane po upływie 14 dni od dnia 
publicznego ogłoszenia.

Nie przewidziano 
zwolnień

W gminie Wołomin są pla-
cówki, w których przekształce-
nie z zespołów szkół w szkoły 
podstawowe, przy jednoczes-
nym wygaszaniu gimnazjów, 
nie spowoduje trzęsienia ziemi. 
Na przykład w Zespole Szkół w 
Czarnej, gdzie obecnie w 12 od-
działach uczy się 247 uczniów, 
a docelowo po wdrożeniu re-
formy oświaty uczniów będzie 
238. Na szczęście, nie przewi-
duje się zwolnień nauczycieli, 
wszyscy zatrudnieni w szkole 
będą w niej nadal pracować. 
Zatrudnienie na tym samym 
poziomie będzie także w Szko-
le Podstawowej w Zagościńcu. 
Aktualnie w 16 oddziałach uczy 
się 299 uczniów, w nowym roku 
szkolnym w szkole będą dwa 
oddziały więcej i 337 uczniów. 
Równie bezboleśnie reforma 
zostanie wdrożona w Szkole 
Podstawowej im. F. Chopina 

w Starym Grabiu. Obecnie w 
szkole jest 98 uczniów, po refor-
mie w ośmioletniej podstawów-
ce planowane jest 121 uczniów. 
Zwolnień nie przewidziano, 
za to planuje się zatrudnienie 
jednej osoby. Jasna sytuacja jest 
również w najmniejszej pod 
względem uczniów szkole, w 
Ossowie. Obecnie w ossow-
skim Zespole Szkół jest 90 ucz-
niów w 10 oddziałach. W roku 
szkolnym 2017/18 oddziałów 
będzie już 18, a liczba uczniów 
wzrośnie do 103, zaś docelowo 
planuje się 111 uczniów. Za-
trudnienie na razie bez zmian. 

Najgorzej mają 
wuefiści 

Takie szkoły, jak „czwór-
ka”, „piątka”, czy w Duczkach 
też wydają się dobrze przygo-
towane do reformy oświaty, 
choć w przyszłości planowane 
są zwolnienia nauczycieli. W 
Zespole Szkół nr 4 w Wołomi-

nie w roku szkolnym 2017/18 
będzie 836 uczniów w 39 od-
działach, a w Zespole Szkół nr 
5 w tym samym czasie 682 w 
32 oddziałach. W tej ostatniej 
szkole może dojść do zwolnień 
4 nauczycieli, w tym dwóch od 
w-f, co wydaje się dziwne jak na 
szkołę sportową, za jaką ucho-
dzi „piątka”. Zresztą, nauczy-
ciele w-f są przewidziani do 
zwolnienia także w innych pla-
cówkach, co jest mocno niepo-
kojące. W szkole w Duczkach 
aktualnie uczy się 318 uczniów 
w 15 oddziałach, a w nowym 
roku szkolnym będzie już 388 
uczniów w 18 oddziałach. Do-
celowo w ośmioklasowej szkole 
będzie 509 uczniów, po wdroże-
niu reformy możliwe jest zwol-
nienie 5 nauczycieli. 

Bez problemów
Ale są także szkoły, które 

po wejściu w życie reformy nie 
będą zwalniać nauczycieli, a 
wręcz przeciwnie. W Zespo-
le Szkolno-Przedszkolnym w 
Leśniakowiźnie już w roku 
szkolnym 2017/2018 planuje 
się zatrudnienie nauczycieli 
chemii, fizyki, języka polskiego 
i obcego. Docelowo w szko-
le będzie uczyć się 165 ucz-
niów (obecnie 118). Ciesząca 
się znakomitą opinią SP nr 3 

im.  Marszałka Józefa Piłsud-
skiego w Wołominie pomieści 
(w rozbudowanym budynku) 
16 oddziałów i 372 uczniów 
(obecnie adekwatnie 14 i 323). 
Planowane jest też utworzenie 
dwóch nauczycielskich etatów 
więcej. Nie ma problemów z 
wdrożeniem reformy oświaty 
w Zespole Szkół nr 2, gdzie w 
roku szkolnym 2017/18 będzie 
529 uczniów w 17 oddziałach 
szkoły podstawowej i 4 gimna-
zjum, i gdzie planowane są do-
datkowe zatrudnienia. 

Potrzebna druga 
podstawówka

Zmiany w trzech szkołach 
na wołomińskim osiedlu Nie-
podległości wymagają mądrych 
i odważnych decyzji. Od dawna 
wiadomo, że jedna szkoła pod-
stawowa na tym osiedlu to zbyt 
mało, „siódemka” od dawna 
pęka w przysłowiowych szwach. 
Jest to super szkoła, od początku 
prowadzona przez tę samą pa-
nią dyrektor, z nauczycielami-
-pasjonatami. Ale już teraz w tej 
szkole uczy się 914 uczniów w 
41 oddziałach, w nowym roku 
szkolnym uczniów będzie po-
nad tysiąc, a docelowo będzie w 
klasach I – VIII aż 1344 uczniów. 
Na tym samym osiedlu znajduje 
się też gimnazjum do likwidacji 

i liceum, które całkiem dobrze 
daje sobie radę. Aktualnie w III 
LO jest 402 uczniów, w tym 253 
z gminy Wołomin i 149 spoza 
gminy. Szkoła jest duża, niedłu-
go połowa budynku pozostanie 
pusta i jest to idealne miejsce na 
drugą podstawówkę w tym rejo-
nie. Tym bardziej, że w budynku 
są dwa wejścia, więc z powodze-
niem można oddzielić liceali-
stów od młodszych uczniów. W 
tym samym budynku mieści się 
też przedszkole, więc powstałby 
kompleks kształcący od po-
czątku aż do matury. Aż strach 
natomiast pomyśleć co będzie, 
jeśli w roku szkolnym 2017/18 
w „siódemce” nie pomieści się 
siódma klasa i ten rocznik, po-
dobnie jak potem klasa ósma, 
trafi jako trzecia szkoła do Ze-
społu Szkół. Powstanie między-
szkolny misz-masz, oświatowe 
multi kulti, które nie wróży nic 
dobrego. 

Miejsce do zapełnienia 
Nie będzie bezboleśnie. 

Każda rewolucja niesie ze sobą 
ofiary i w Wołominie padło 
na Zespół Szkół nr 1: liceum 
z kilkudziesięcioletnią trady-
cją i cieszące się dobrą opinią 
gimnazjum. Obecnie w gimna-
zjum w 12 oddziałach uczy się 
287 uczniów, a w liceum w 10 

– 232 uczniów. W roku szkol-
nym 2017/2018 w gimnazjum 
będzie 8 oddziałów, w LO tyle 
samo lub  9. Przewidziana licz-
ba uczniów adekwatnie 198 i 
224 (lub 200, przy mniejszej 
liczbie oddziałów). Po wdroże-
niu reformy, gdy liceum będzie 
czteroletnie, uczniów może być 
300. Ale wtedy nie będzie już 
gimnazjum. W budynku przy 
ul. Sasina pozostanie dużo pu-
stego miejsca, które trzeba ko-
niecznie zapełnić. Tutaj także 
będzie najwięcej zwolnień, bo 
docelowo np. 4 nauczycieli jęz. 
polskiego, 2 biologii i chemii, 
2  jęz. angielskiego i 3 wycho-
wania fizycznego. I to jest w tej 
chwili największy problem wo-
łomińskiej oświaty. 

O tym, jak pomóc liceum 
przy ul. Sasina, jak zapobiec 
zwalnianiu nauczycieli i czy 
konieczne jest utrzymywanie 
placówek, do których uczęszcza 
100 dzieci,  a koszt nauczania 
jednego ucznia jest trzykrotnie 
większy niż w dużych, dobrych 
szkołach, jeszcze będziemy pi-
sać. 

Na podstawie informacji UM 
w Wołominie dot. dostosowa-
nia sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego 
ustroju szkolnego

Bezboleśnie?
Od 1 września 2017 roku szkoły w całym kraju czeka rewolucja. 
Reforma oświaty zakłada likwidację gimnazjów, w ich miejsce po-
wstaną 8-letnie szkoły podstawowe i 4-letnie licea. Jak do zmian 
przygotowana jest gmina Wołomin. Co już wiadomo, a co wymaga 
dalszych dyskusji i konsultacji? I czy rzeczywiście, wdrożenie refor-
my będzie tak bezbolesne, jak sądzą jej twórcy?
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Porady Księgowo-Prawne

Limit transakcji gotówkowych
w 2017 roku

Od pierwszego stycznia 
2017 roku obniżono limit 
transakcji gotówkowych z 
15.000 euro do kwoty 15.000 
zł. Zgodnie z art. 22 ust 1 usta-
wy o swobodzie działalności 
gospodarczej płatność zwią-
zana z wykonywaną działal-
nością gospodarczą następuje 
za pośrednictwem rachunku 
płatniczego przedsiębiorcy, w 
każdym przypadku gdy:
1. stroną transakcji, z której 

wynika płatność, jest inny 
przedsiębiorca

2. oraz jednorazowa wartość 
transakcji, bez względu na 
liczbę wynikających z niej 
płatności, przekracza rów-
nowartość 15  000 zł, przy 
czym transakcje w walutach 
obcych przelicza się na zło-
te według kursu średniego 
walut obcych ogłaszanego 
przez Narodowy Bank Pol-
ski z ostatniego dnia ro-
boczego poprzedzającego 
dzień dokonania transakcji. 

W przepisach nie znaj-
dziemy jednolitego opisu 
pojęcia „transakcja”. Jedna z 
definicji „jednolitej gospodar-
czo transakcji” znajduje się 
w przepisach ustawy o VAT 
(art.17 ust.1d): jest to umowa, 
w  ramach której występuje 
jedna lub więcej dostaw towa-
rów, nawet jeżeli są one doko-

nane na podstawie odrębnych 
zamówień lub wystawianych 
jest więcej faktur dokumentu-
jących poszczególne dostawy.

Kolejna definicja trans-
akcji znajduje się w ustawie o 
terminach zapłaty w transak-
cjach. Zgodnie z art. 4 tej usta-
wy transakcja to umowa, któ-
rej przedmiotem jest odpłatna 
dostawa towaru lub odpłatne 
świadczenie usługi, jeżeli stro-
ny zawierają ją w związku z 
wykonywaną działalnością.

Biorąc pod uwagę ustawo-
we definicje, jako transakcję 
należy rozumieć umowę, która 
jest zawierana między przed-
siębiorcami, a jej przedmio-
tem jest odpłatne świadczenie 
usług lub dostawa towarów.

Wprowadzona zmiana w 
praktyce oznacza, iż przed-
siębiorca nie będzie mógł 
zaliczyć do  kosztów uzyska-
nia przychodów wydatków w 
części przekraczającej kwotę 
15.000 zł, jeżeli dotyczą one 
jednej transakcji i płatność zo-
stała rozliczona w gotówce, o 
czym stanowi art. 15d ustawy 
o PDOP oraz art. 22p ustawy 
o PDOF.

W przypadku zaliczenia 
do kosztów uzyskania przy-
chodów kosztu w tej części, 
w jakiej płatność dotycząca 
transakcji została dokonana 

bez pośrednictwa rachun-
ku płatniczego, podatnicy 
zmniejszają koszty uzyskania 
przychodów. W przypadku 
braku możliwości zmniejsze-
nia kosztów uzyskania przy-
chodów zwiększają przychody. 
Korekta następuje w  okresie , 
w którym dokonano płatności 
bez pośrednictwa rachunku 
bankowego.

Dodatkowo od stycznia 
2017 roku zostały wprowa-
dzone zmiany w przepisach 
ustawy o VAT, które dotyczą 
zwrotu podatku w przyspie-
szonym, 25-dniowym termi-
nie. Zgodnie z  art. 87, ust. 6 
pkt.1 przyspieszony termin 
zwrotu przysługuje, jeżeli 
łączna kwota należności z fak-
tur, które dokumentują kwotę 
VAT do zwrotu i zostały opła-
cone gotówką, nie przekracza 
15.000 zł.

Opracowała: 
Ilona Szydłowska

Kancelaria Podatkowa
Skłodowscy 

03-02-2017

http://www.sklodowscy.pl/
aktualnosci/warto-wiedziec/
limit-transakcji-gotowkowych-
-w-2017-roku

Redakcja Mojej Gazety Regionalnej 
nawiąże współpracę z osobami 

zainteresowanymi redagowaniem 
tekstów o tematyce samorządowej. 

Tel. 793 10 36 35

BURMISTRZ                                                                                                             Kobyłka, dnia 23.02.2017 r.
MIASTA KOBYŁKA

OBWIESZCZENIE
o przystąpieniu do sporządzenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego 
oraz prognoz oddziaływania na środowisko do tych planów

Na podstawie art. 17 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zago-
spodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2016 r. poz. 778 z późn. zm.) zawiadamiam  
o podjęciu przez Radę Miasta Kobyłka następujących uchwał o przystąpieniu do sporządze-
nia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego :

1. Uchwała Nr XXVIII/242/16 Rady Miasta Kobyłka z dnia 28 listopada 2016 r. w sprawie przy-
stąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego tere-
nu położonego przy ul. ks. gen. S. Brzóski w Kobyłce  - (teren I),

2. Uchwała Nr XXVIII/243/16 Rady Miasta Kobyłka z dnia 28 listopada 2016 r. w sprawie przy-
stąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego tere-
nu położonego przy ul. Bohaterów Ossowa w Kobyłce - (teren II),

3. Uchwała Nr XXXI/275/17 Rady Miasta Kobyłka z dnia 30 stycznia 2017 r. w sprawie przy-
stąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego tere-
nu położonego przy ul. Orląt Lwowskich w Kobyłce -  (teren III),

4. Uchwała Nr XXXI/277/17 Rady Miasta Kobyłka z dnia 30 stycznia 2017 r. w sprawie przy-
stąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego tere-
nu położonego przy ul. Wygonowej „II” w Kobyłce – (teren IV).

Zainteresowani mogą składać wnioski do wyżej wymienionych planów miejscowych. 
Wnioski należy składać na piśmie w kancelarii Urzędu Miasta Kobyłka, ul. Wołomińska 1,                  
05-230 Kobyłka w terminie do dnia  20 marca 2017 r.

Wniosek powinien zawierać nazwisko, imię, nazwę i adres wnioskodawcy, przedmiot 
wniosku oraz oznaczenie nieruchomości, której dotyczy.

Na podstawie art. 39 pkt 1 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnie-
niu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie śro-
dowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2016 r., poz. 353 
 z późn. zm.), zawiadamiam o przystąpieniu do sporządzenia  projektów miejscowych pla-
nów zagospodarowania przestrzennego wraz z prognozami oddziaływania na środowisko                               
w ramach strategicznej oceny oddziaływania na środowisko, dla ww. terenów.  

Uwagi i wnioski do przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko 
do  ww. dokumentów mogą być wnoszone: w formie pisemnej, ustnie do protokołu w Urzę-
dzie Miasta Kobyłka, ul. Wołomińska 1, 05-230 Kobyłka lub za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej bez konieczności opatrywania ich bezpiecznym podpisem elektronicznym, 
o którym mowa w ustawie z dnia 18 września 2001 r. o podpisie elektronicznym, na adres 
urzad@kobylka.pl, w terminie do dnia 20 marca 2017 r.

Uwagi lub wnioski powinny zawierać nazwisko, imię, nazwę, adres wnioskodawcy, 
przedmiot uwagi lub wniosku oraz oznaczenie nieruchomości, której dotyczy. 

Złożone uwagi i wnioski podlegają rozpatrzeniu przez Burmistrza Miasta Kobyłka.

Z up. BURMISTRZA
Piotr Grubek

Zastępca Burmistrza
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Na gości czekało wykwin-
tne menu, doskonała zabawa, 
występy artystyczne, licytacja 
z której zebrane środki zosta-
ły przekazane na ząbkowskie 
świetlice środowiskowe. W 
trakcie balu poznaliśmy także 
cztery ząbkowskie firmy no-
minowane do tytułu AMBA-
SADORA ZĄBEK 2016 wyty-

powane przez mieszkańców, 
nominowane przez Kapitułę, 
cieszące się uznaniem i roz-
poznawalnością.

Przybyli także znamie-
nici goście, wśród których 
m.in. witaliśmy: Pana Piotra 
Uścińskiego- Posła na Sejm 
RP, Pana Wojciecha Guta 
– Przewodniczącego Rady 
Miasta Ząbki, mecenasów 
wydarzenia: Pana Mariusza 
Ryciaka – Prezesa Miejskiego 
Centrum Sportu w Ząbkach, 
Pana Janusza Czarnogórskie-
go - Prezesa Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji w 
Ząbkach, a także włodarzy 
naszego miasta Pana Roberta 
Perkowskiego – burmistrza 

miasta Ząbki i Pana Artura 
Murawskiego – zastępcę bur-
mistrza. 

Bal rozpoczął Łukasz La-
secki - konferansjer, a część 
oficjalną burmistrz Robert 
Perkowski, który przybliżył 
wszystkim ideę jego organi-
zacji. Na scenę został zapro-
szony także Przewodniczący 

Rady Miasta Pan Wojciech 
Gut, który wręczył burmi-
strzowi efektowny grawer w 
podziękowaniu za 10-letnią 
rocznicę zarządzania naszym 
Miastem. Przepiękne kwiaty 
otrzymała również małżonka 
burmistrza. Rozpoczęła się 
ceremonia wręczania statu-
etek Ambasadorom Ząbek 
2016, którymi zostali: Firma 
Gór-Pis w osobie Pana Pawła 
Górala-współwłaściciela fir-
my, Księgarnia „Orla” – re-
prezentowana przez Państwa 
Piotra i Patrycję Ołowskich 
Grupa DSF – statuetkę ode-
brał Pan Sławomir Duba – 
Prezes Zarządu Grupy DSF 
oraz Maximus w osobie Pana 

Bal Charytatywny na rzecz ząbkowskich świetlic środowiskowych 
W sobotę, 4 lutego o godz. 19.00 w Restauracji „Na Skrajnej” rozpoczął się I Wielki Bal Charytatywny pod patronatem burmistrza miasta Ząbki Roberta Perkowskiego zorganizowany przez 
Miejskie Centrum Sportu w Ząbkach.

Jarosława Stańczyka – właści-
ciela firmy. 

Podczas balu wystąpili 
artyści: Jakub Wocial - aktor 
musicalowy, reżyser, kierow-
nik sceny muzycznej Teatru 
Rampa w Warszawie, Ma-
riusz Totoszko jako Frank 
Sinatra, Kinga Bakierska i 
Michał Kowalski – znakomi-

ci tancerze z klubu Classic 
Dance Sport, którzy przepro-
wadzili wśród gości naukę 
tańca towarzyskiego. Zanim 
rozpoczęły się licytacje prac 
wykonanych przez dzieci 
podopiecznych świetlic śro-
dowiskowych, pióra burmi-
strza Ząbek, a także obrazu 
na płótnie wykonanego tech-
niką mix media z malowa-
niem szpachlą przekazanego 
przez księgarnię „Orla” odby-
ła się projekcja filmu ukazują-
ca pracę i osiągnięcia świetlic 
środowiskowych. Niezależnie 
od licytacji przez cały czas 
trwania balu na eksponowa-
nym miejscu stała specjalna 
urna, do której można było 
wrzucać dodatkowe środki 
wspierające cel uroczystości 
honorowane cegiełką, które 
wręczała hostessa. Punktu-
alnie o północy odbyło się 
również losowanie wizytó-
wek, które zostawiali goście 
przy wejściu. Główną nagro-
dą był telefon komórkowy. 
Podczas I edycji   Balu Cha-

rytatywnego zebrano 16 250   
złotych. Na tę kwotę składały 
się: 8050 zł z licytacji, 6900 zł 
z biletów oraz 1300 zł z cegie-
łek. Zebrane środki zostały 
podzielone na dwie świetlice 
środowiskowe, z których każ-
da otrzymała czek na kwotę 
8125 zł. Wręczenie czeków 
kierownikom świetlic: Elżbie-
cie Klimkiewicz śś „Harców-
ka” i Justynie Fijałkowskiej 
śś»Schowek” odbyło się 10 lu-
tego br. w Miejskim Centrum 

Sportu w Ząbkach. Wręczyli 
je mecenasi wydarzenia Pan 
Janusz Czarnogórski i Ma-
riusz Ryciak w towarzystwie 
zastępcy burmistrza Artura 
Murawskiego, który serdecz-
nie podziękował sponsorom 
za okazane wsparcie finanso-
we i wielkie serce przekazując 
na ich ręce uroczyste certyfi-
katy. Dzieci ze świetlic otrzy-
mały dodatkowo od Grupy 
DSF, upominki. Przypomnij-
my, że prezes grupy Pan Sła-

womir Duba  niejednokrotnie 
służył wsparciem  najbardziej 
potrzebującym. Trzeba przy-
znać niewątpliwie, że pomysł 
organizacji balu był szlachet-
ny i godny kontynuowania 
w przyszłości, bo największą 
wartością dla naszego miasta 
jest to, co wniosą mieszkańcy, 
a także instytucje i osoby pry-
watne, które się z nim utożsa-
miają. 

Joanna Wysocka

Trwają prace nad realizacją 
tak zwanego „by-passu”, czyli 
objazdu centrum Remberto-
wa. Inwestycja polegać ma na 
przebudowie ulic Cyrulików od 
przejazdu kolejowego do ulicy 
Zesłańców Polskich i  dalej ul. 
Zesłańców Polskich do ul. Stra-
żackiej. Ponadto na skrzyżowa-
niu ulic Strażacka i  Zesłańców 
Polskich wybudowane zostanie 
rondo.

Obecnie dzielnica dyspo-
nuje decyzją o  zezwoleniu na 
realizacje inwestycji drogowej 
(ZRID) dla budowy odcinka od 
ul. Strażackiej do ul. Cyrulików. 
Po rozstrzygnięciu postępowa-
nia przetargowego planowane 
jest jeszcze w  tym roku rozpo-
częcie robót budowlanych.

W  ramach inwestycji po-
wstanie jezdnia o  nawierzch-

ni bitumicznej, jednostronny 
chodnik wykonany z płyt chod-
nikowych i  dwukierunkowa 
ścieżka rowerowa. Dodatkowo 
na całej długości zostanie wy-
budowane nowoczesne oświet-
lenie. 

Po wykonaniu tej inwestycji, 
ruch samochodów ciężarowych 
zostanie poprowadzony nowo 
wybudowanym ciągiem ulic, 
co pozwoli na wyeliminowanie 

ruchu ciężarowego miedzy in-
nymi w  al. gen. A. Chruściela 
„Montera”.
Parametry techniczne inwestycji:
1. jezdnia o szerokości 6,0-7,0 m
2. chodnik jednostronny o  sze-

rokości 2,0- 2,50 m
3. ścieżka rowerowa dwukierun-

kowa o szerokości 2,50 m.

Inwestor: Miasto Stołeczne War-
szawa - Dzielnica Rembertów 
Budżet zadania: 3.304.686zł

Lata realizacji: 2015-2017 

Objazd centrum Starego Rembertowa 
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego w 
Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię krawcową do szycia 
zasłon, firan w Rembertowie. 
Tel. (22) 612 88 68, 602 725 222

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

• Sprzedam używane z Niemiec: pralki, 
lodówki, zmywarki, rowery, zamra-
żarki, piekarniki do zabudowy,   itp. 
Tel. 502 188 233 

• ADMET Sp. z o.o. Kobyłka, 
ul. Dworkowa 28 zatrudni: ślusa-
rzy, technologów, pracowników 
kontroli jakości. Tel. 692 999 415 

Zatrudnię kierowcę Kategorii C. 
Praca w Wołominie i okolicach. 
Umowa o pracę, atrakcyjne wyna-
grodzenie. Zgłoszenia osobiste. 
PHU IMPERF. Wołomin, ul. Łuka-
siewicza 7d w godz. 8.00- 16.00. 
Tel. (22) 786 89 46

SKUP, SPRZEDAŻ

REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

BUDOWLANE

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

HYDRAULIK Pogotowie 24h
pogotowie wodno-kanalizacyjne 24h
instalacje sanitarne c.o., instalacje gazowe
montaż, spawanie, sprawdzanie szczelności
tel. 501 195 176
www.hydraulikbrzuchalski.plPosadzki miksokretem, 

zacieranie mechaniczne. 
Tel. 797 357 222

Usługi remontowo - 
wykończeniowe, glazura, 

terakota, gipsowanie, 
malowanie, hydraulika i panele. 

Tel. 606 826 224

Docieplanie budynków - 
doświadczone ekipy - 602-482-572

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Remonty, wykończenia 
wnętrz, docieplenia poddaszy 
- profesjonalnie i terminowo - 

602-482-572

Auto części Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18

Murarz z ekipą - dobre ceny 
i terminowość - 602-482-572

FILTRY do WODY
bezpłatne badanie 

tel. 783 509 003

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

• Sprzedam mieszkanie w Rembertowie, 
45 m kw., dwupoziomowe, bezpośrednio, 
tel. 601 851 504

• Sprzedam hotel pracowniczy w Oku-
niewie. Powierzchnia 1150 m kw., 
powierzchnia działki 1400 m kw. 

  Tel. 660 795 386

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

Zakład Kamieniarski wykonuje: 
nagrobki, parapety, schody. 
Wołomin. Tel. 502 472 396

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12Tanie spanie od 9 zł za dobę. 

Grupy od 6 osób. 
Kontakt i informacja: 

Tel. 22 787 82 03,
600- 500- 401

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Polski węgiel, orzech, groszek, miał 
i kruszywo. L. Czumaj, tel. 601 424 209

Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich w Ząbkach. Tel. 602 304 503

Naprawa sprzętu AGD: pralki, zmywarki 
i piekarniki z dojazdem do klienta. Ra-
dzymin i okolice. Tel. 784  524 586

Przy Orlej
Gabinet Weterynaryjny

pon.-pt. 9.00 - 20.00, sobota 10.00 - 16.00
Ząbki, ul. Orla 20

Tel. (22) 799 23 35, kom. 505 077 525 
www.weterynarz-zabki.waw.pl

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

kamień polny, łupany, ogrodzenia, 
grille, altany, układanie kostki brukowej

Krzysztof Kozłowski
tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417



Święta mają to do siebie, 
że zawsze się kończą. Czasem 
kończą się ot tak, po prostu. 
Innym razem, tak jak zwy-
kle. A czasem kończy je jakaś 
głębsza refleksja albo wymiana 
zdań, czynów, pieniędzy, a na-
wet żon. Czy warto świętować? 
Warto. Dlaczego? Bo zawsze 
możemy się czegoś nauczyć.  
Jak zrobić orła w śmietanie? 
O czym rozmawiać przy gro-
bach? I co robi Ninja w jaseł-
kach? Przy naszym stole każdy 
znajdzie dla siebie dodatkowe 

nakrycie. Zapraszamy do świę-
towania przy suto zastawio-
nym programie z kabaretem 
Jurki. 

Kabaret Jurki to jeden z 
filarów tzw. Zielonogórskie-
go Zagłębia Kabaretowego, 
znany fanom kabaretu z kul-
towego serialu improwizowa-
nego Spadkobiercy (Agnieszka 
„Marylka” Litwin Sobańska w 
roli Harriet oraz Znany Woj-
tek Kamiński w roli Kena). 
Trójka scenicznych indywidu-
alności, od lat współpracująca 

ze sobą, doskonale umiejąca 
odczuć potrzeby publiczności. 
Ich twórczość zdominowana 
jest przez tematy społeczno-
-obyczajowe. Z upodobaniem 
sięgają po „materiał ludzki”, 
rozumiany zarówno jako ob-
serwacja ludzkich zachowań, 
jak i mierzenie się z osiągnię-
ciami kultury. Kabaret Jurki 
czerpie także z tematów lite-
rackich, przetwarzając je za 
pomocą nieco absurdalnego 
poczucia humoru. Artyści tego 
kabaretu lubią bawić się formą, 
choć ich programy pozostają w 
sferze tzw. tradycyjnego kaba-
retu - na scenie przeplatają się 
skecze, pełne najróżniejszych 
bohaterów i szaleńczych zwro-
tów akcji, komiczne piosenki, 
monologi, a także elementy 
improwizacji.

Na czytelników, którzy 
jako pierwsi zadzwonią do 
redakcji, czekają 3 podwójne 
zaproszenia. Tel. 793 10 36 35

„Święta polskie” - to najnowszy program kabaretu JURKI

KABARET JURKI – „Święta polskie“
03.03.2017, WOŁOMIN, kino „Kultura“  - godz. 19:00

Bilety do nabycia w kasie kina  Tel. 22/776 27 51 (godz. 16-20)
Bilety przez internet: 

biletynakabarety.pl,kupbilecik.pl, kabaretowebilety.pl.
Bilety grupowe tel. 515 400 723.

Cena biletów 55/50 zł
Kupuj i rezerwuj bilety wcześniej!!!

Prezent od burmistrza
Narodziny dziecka to oka-

zja do życzeń i prezentów, któ-
rymi są obsypywani świeżo 
upieczeni rodzice. W mieście 
Kobyłka każdy mały miesz-
kaniec urodzony w 2017 roku 

otrzyma prezent i życzenia 
od burmistrza Roberta Rogu-
skiego. Ciepły kocyk i bielizna 
opatrzona napisem „Mieszkam 
w Kobyłce” trafi do rąk rodzi-
ców pocztą. Pierwsze zestawy 

dotarły w ubiegłym tygodniu 
do maluchów urodzonych w 
styczniu. Systematyczne będą 
wysyłane również kolejne ze-
stawy. Jest to symboliczny gest 
dla wszystkich najmłodszych 
mieszkańców miasta, którzy 
zostali zameldowani na terenie 
Kobyłki.

Z inicjatywy z pewnością 
najbardziej ucieszą się rodzice, 
którzy otrzymają nowiutkie 
powitalne prezenty dla swoich 
pociech.

Władze miasta życzą 
najmłodszym mieszkańcom 
szczęśliwego dzieciństwa w 
Kobyłce - naszej małej ojczyź-
nie, zaś rodzicom dużo miłości 
w rodzinie i wielu radosnych 
chwil w wypełnianiu ról rodzi-
cielskich.


